



## Vergadering Ouderraad

### NOTULEN

**Dinsdag 14 februari 2017  
20.00 uur**

Locatie: teamruimte OJBBS "Het Maasveld"

#### **Aanwezig**

**OR:** Jeroen Hesen, Mariëlle Meevis (verslag), Bart Jonker,  
Helen Jongeneelen, Debbie Aarts, Maike Joosten, Mieke Oehlen,  
Manja Goes

**TEAM:** Petra Kessels, Eef Hillebrandt

**Afgemeld:** Sandy Huijs

#### **Inlichtingen te verkrijgen bij:**

Jeroen Hesen (voorzitter OR)  
Tel. 06-42359390

#### **1. OPENING**

##### 1.1. Verslag vorige vergadering d.d. 13 december 2016

Naar aanleiding van:

- 3.2 Wecycle: april betreft geen inzamelronde. Het gaat erom dat het meedoen in het najaar van 2017 op de agenda komt te staan.
- Er is nog geen datum bekend wanneer de werkgroep openbare identiteit start.

##### 1.2. Actielijst

De acties op de actielijst zijn besproken en worden verwerkt in de nieuwe actielijst (zie bijlage).

##### 1.3. Ingekomen post

- Dit betreft wat verlate declaraties van activiteiten. Dit wordt door Helen afgehandeld.
- Er is een Wecycle certificaat gekomen met de boeken. Hierover is een berichtje in ISY geplaatst door Mariëlle en het certificaat is opgehangen bij de hoofdingang. Er is 1 ster behaald, volgend jaar proberen we voor 2 sterren te gaan.

##### 1.4. Ouderbijdrage schooljaar 2017/2018

Er is navraag gedaan bij de St. Josef school wat daar de ouderbijdrage is. Het is niet helder of er dan van de ouders nog een extra bijdrage wordt gevraagd bij activiteiten. De OR vindt het bedrag dat bij het Maasveld wordt gevraagd redelijk omdat hier alles van betaald wordt.



Helen geeft aan dat er van de nieuw ingestroomde kinderen nog een aantal ouders niet hebben betaald. Zij zal deze ouders een herinnering sturen. Momenteel houden we geld over van de ouderbijdrage. Hierop wordt besloten om de ouderbijdrage van schooljaar 2017/2018 van 41 naar 38 euro te verlagen. Voor de 8 termijnenbetaling wordt de bijdrage met € 0,20 verhoogd naar € 1,20. Bij de verlaging is rekening gehouden met het afnemen van het aantal nieuwe kinderen op school. Over 2 jaar wordt het bedrag geëvalueerd.

Het geld dat over is wil de OR aan schoolbrede extra's besteden. Een gedeelte is al toegezegd aan de herinrichting van het schoolplein (aanvullend aan sponsorloop). Daarnaast wil de OR nieuwe school T-shirts aanschaffen. Voor de school T-shirts zullen verschillende offertes worden aangevraagd. Maïke geeft aan hier behulpzaam bij te kunnen zijn. Een en ander vindt plaats in overleg met Patrick.

Mariëlle geeft aan dat Petra van de TSO haar heeft gevraagd of de OR wellicht bij kan dragen aan de aanschaf van pingpong batjes. Voor de OR is niet helder wat de plaats van het TSO is binnen het Maasveld en of de OR hier spullen voor kan aanschaffen. Mariëlle vraagt nog na hoeveel kinderen er aan de TSO deelnemen.

De pingpongtafels worden weinig gebruikt door de kinderen van school. Ook op school zijn er onvoldoende/geen batjes en ballen. Tiny de Kunder schaft materialen aan. Mariëlle zal navraag doen over de batjes. Evt. kunnen we als OR hierin bijdragen.

#### 1.5. ISY

De ervaringen zijn divers. Sommige leden vinden het heel prettig anderen ervaren nog wat problemen en missen de vrijdagbrief. Je kreeg toch meer mee van school (andere klassen) en meer berichten bij elkaar.

- Het aantal emailberichtjes dat binnenkomt is veel groter dan voorheen. Vier of meer berichten per week is geen uitzondering. Wellicht kunnen berichten die niet urgent zijn toch meer geconcentreerd worden.
- Het TSO is er dunder van geworden.
- Er worden technische problemen ervaren omdat mensen telkens uit het systeem/website worden gegooid en weer opnieuw in moeten loggen. En soms krijgt men geen bericht.
- Er staat reclame voor een webshop op. Waarom, waarom deze en kan iedereen er dan iets opzetten.

Jeroen koppelt deze ervaringen terug met Patrick.

#### 1.6. Adressenlijst.

Deze wordt ter plaatse aangevuld, de bijgewerkte versie wordt aan iedereen toegestuurd.

#### 1.7. Nieuwe secretaris / nieuwe OR-leden / opvolging OR-leden

Via ISY is een oproep gedaan voor nieuwe OR leden.

Het is voor Mariëlle haar laatste termijn. Er wordt gevraagd wie haar taken in het volgend schooljaar wil overnemen.

Tevens is er nog niemand gevonden voor de functie van secretaris. Jeroen doet nogmaals een dringende oproep.



Maike vraagt zich af waarom er niet meer in de avond mogelijk is zodat ook werkende ouders misschien meer kunnen bijdragen. Dit heeft o.a. te maken met het openen en sluiten van de school en dat de leerkracht er niet bij kan zijn. Maar misschien zijn hier best mogelijkheden als er geen leerkracht noodzakelijk is zoals het versieren van de school etc.

## 2. MEDEDELINGEN TEAM / MR

### 2.1. Overleg leerlingenraad (besteding opbrengst sponsorloop)

Er is een top 8 gemaakt door de leerlingenraad. Deze ligt nu bij de directie.

### 2.2. MR

Jeroen is naar de MR vergadering van 24 januari gegaan. De volgende punten zijn van belang om te melden:

- De gymzaal op de Hoogstraat wordt eind 2017 gesloopt. Er komt een nieuwe gymzaal te staan. Verwachte oplevering mei 2019. De kinderen zullen elders gym krijgen. Vervoer hiernaar toe wordt door de gemeente betaald.
- In het muziekonderwijs zijn wat verbeteringen aangebracht waardoor het beter loopt. Petra geeft aan dat er 3 expertlessen worden gepland per klas.

## 3. OUDERPARTICIPATIE

### 3.1. Invulling werkgroepen

Er is nog wat onduidelijkheid over de taak van de OR bij de werkgroepen. De bedoeling is in ieder geval dat het desbetreffende OR lid de leerkracht van de werkgroep een mail stuurt 6-8 weken voor de activiteiten. De gedachte hierachter is dat als er op tijd wordt begonnen er ook ruimte is om nieuwe ideeën vorm te kunnen geven. De OR leden geven aan dat ze niet pedagogisch toegerust zijn om de ontwikkeling van een nieuwe invulling te kunnen steunen. Dit hoeft ook niet. Het gaat ook om signaleren, ondersteunen in hand en spandiensten etc.

Bij de werkgroepen zouden bij voorkeur 2 OR leden aansluiten om zo ook wat werklast bij de leerkrachten weg te nemen. Dit blijkt in de praktijk echter niet mogelijk. Hiervoor zal er ook gezocht moeten worden bij ouders buiten de OR die het leuk vinden om activiteit mee te organiseren. De OR denkt dat hier mogelijk best mensen interesse voor hebben omdat het na de activiteit ook afgerond is. Dit moet dan wel verder van tevoren aan ouders gevraagd worden en volgend jaar in het ouderhulpformulier opgenomen worden.

### 3.2. Werkgroepen

#### • Carnaval (Debbie)

Debbie heeft na de planning van de 1<sup>e</sup> carnavalswerkgroep niets vernomen. Er zou een grotere betrokkenheid mogen zijn naar het OR lid. Debbie neemt contact op met de werkgroep en zal tevens terugkoppeling vragen naar de suggestie die destijds is gedaan om rekening te houden met hoger sensitieve kinderen in de vorm van een prikkelarme ruimte oid.



- Lentefeest (Manja / Mieke)

De datum is nog niet bekend. Manja mailt volgende week met de werkgroep om dit op te starten.

- Koningsdagontbijt (Manja / Mieke)

Ontbijt is besteld, oproep voor stormloopbaan is gelukt, verder geen bijzonderheden.

- Sportdag (Bart / vacant)

Datum van de sportdag is niet bekend, staat niet op kalender. Petra vraagt dit na.

Bart geeft dat hier aanvulling van de werkgroep door ouders wenselijk is. Maike gaat na of zij contactpersoon voor de onderbouw kan zijn. Voor de onderbouw is het misschien een idee om het aantal spellen uit te breiden zodat hierin gerouleerd kan worden en niet elk jaar de spellen hetzelfde zijn.

- Verkeer (Jeroen)

Het zou op 31 januari besproken worden in het team. Deze vergadering is verzet naar 17 februari. Er is daarom nog niets bekend.

- Avond4daagse (Jeroen)

Er zijn voldoende ouders om met de organisatie mee te helpen. Verder geen bijzonderheden.

- Luizenscreening (Mariëlle)

Er is een algemene oproep in ISY geplaatst omdat bijna alle klassen krap zijn met screenouders. Dit heeft echter geen nieuwe mensen opgeleverd. Het zal toch per eigen klas moeten want het is nu vrij kwetsbaar in sommige klassen. Mariëlle geeft aan dat ze niet altijd op de hoogte wordt gebracht als er luisjes zijn. Dit is niet volgens afspraak. Petra zal dit terugkoppelen met het team.

- Snoepgoed (Manja)

Het gaat goed sinds het snoep een nieuwe plek heeft. Er is minder snoep gekocht en er wordt tijdig aangegeven als de voorraad bijna op is.

- ReShare (Jeroen)

Reshare kan op 4 en 6 april. De OR besluit om op 4 april de kledinginzameling te plannen.

Overige werkgroepen die op dit moment geen bijzonderheden hebben of niet van toepassing zijn.

- Sinterklaas (Mariëlle / Maike) Afgerond

- Lichtjesfeest (Helen / Mieke) Afgerond

- Verjaardagendag (Helen) Niet van toepassing dit schooljaar i.v.m. jubileum.

- Jubileum (Helen / Sandy) Afgerond.

- Schoolshirts (Sandy): A4D is pas de 1<sup>e</sup> activiteit waar weer schoolshirts voor nodig zijn.

- Wecycle (Mariëlle) in april op de agenda

- Ouderweeksluiting (Mariëlle) Geen bijzonderheden.

- Schoolbibliotheek (vacant) Geen bijzonderheden.



- Schoolfotograaf (Helen / Mieke) Niet meer van toepassing dit schooljaar.
- Schooltuinen (Mariëlle) Geen bijzonderheden.

#### **4. RONDVRAAG**

Hier wordt door niemand gebruik van gemaakt.

**De eerstvolgende vergadering is dinsdag 11 april 2017 om 20:00 uur.**